

SOPHIM

Visit us at **stand 120**

Category: Ingredients



SOPHIM existe depuis 1996 à Peyruis, France. C'est une entreprise familiale. Sa mission est d'accompagner les clients de l'industrie cosmétique dans leur transition vers plus de naturalité, en leur proposant des ingrédients naturels. Notre société dispose de deux usines, au plus près de notre matière première dans les oliveraies. Nos 70 employés soutiennent au quotidien notre vision d'un avenir plus durable pour la cosmétique. Notre cœur de métier est la fabrication d'ingrédients cosmétiques issus de l'olive et notamment le Squalane. Notre modèle d'entreprise adopte une démarche d'économie circulaire pour produire des ingrédients durables, respectant les principes de la chimie verte.



SOPHIM was created in 1996 in Peyruis, France. It is a family-owned company. Its mission is to accompany clients from the cosmetic industry in their transition towards greater naturalness, by offering them natural ingredients. Our company has two plants, at the closest to our raw material in the olive groves. Our 70 employees support everyday our vision of a more sustainable future for cosmetics. Our core business is to manufacture olive-sourced cosmetic ingredients and particularly Squalane. Our business model follows a circular economy approach to produce sustainable ingredients, respecting the green chemistry principles.



Address: Parc de la Cassine, 04310 Peyruis

Tel: +33 (0)4 92 33 17 17

florent.pinot@sophim.com